

MINUTES OF PROCEEDINGS

THURSDAY, NOVEMBER 20, 1986

(3)

[Text]

The Sub-Committee on the Disabled and the Handicapped of the Standing Committee on Communications and Culture met at 3:37 o'clock p.m., this day, the Chairman, Patrick Boyer, presiding.

Members of the Sub-Committee present: Patrick Boyer, Roland de Corneille, Bruce Halliday, Jean-Luc Joncas and Neil Young.

In attendance: From the Library of Parliament: Maureen Baker, Research Officer.

Witnesses: From the Canadian Human Rights Commission: R.G.L. Fairweather, Chief Commissioner; Hanne Jensen, Director, Complaints and Compliance; and Don Johns, Chief of Personnel.

The Committee resumed consideration of its Order of Reference dated Thursday, October 9, 1986. (*See Minutes of Proceedings and Evidence of November 5, Issue No. 1.*)

On motion of Bruce Halliday, it was agreed,—That the Humphreys Public Affairs Group Inc. be engaged as a media consultant for a sum not to exceed \$5,100.00.

R.G.L. Fairweather, from the Canadian Human Rights Commission, made a statement and with Don Johns answered questions.

At 5:22 o'clock p.m., the Sub-Committee adjourned to the call of the Chair.

James A. Taylor

Clerk of the Sub-Committee

PROCÈS-VERBAL

LE JEUDI 20 NOVEMBRE 1986

(3)

[Traduction]

Le Sous-comité du Comité permanent des communications et de la culture sur les invalides et les handicapés se réunit, aujourd'hui à 15 h 37, sous la présidence de Patrick Boyer, (*président*).

Membres du Sous-comité présents: Patrick Boyer, Roland de Corneille, Bruce Halliday, Jean-Luc Joncas, Neil Young.

Aussi présente: De la Bibliothèque du Parlement: Maureen Baker, attachée de recherche.

Témoins: De la Commission canadienne des droits de la personne: R.G.L. Fairweather, président; Hanne Jensen, directeur, Plaintes et mise en oeuvre; Don Johns, chef, Section des services du personnel.

Le Comité reprend l'étude de son ordre de renvoi du jeudi 9 octobre 1986. (*Voir Procès-verbaux et témoignages du 5 novembre 1986, fascicule n° 1.*)

Sur motion de Bruce Halliday, il est convenu,—Que la firme *Humphreys Public Affairs Group Inc.* soit engagée à titre de conseiller en matière de media pour une somme allant jusqu'à 5,100\$.

R.G.L. Fairweather, de la Commission canadienne des droits de la personne, fait une déclaration, puis lui-même et Don Johns répondent aux questions.

A 17 h 22, le Sous-comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le greffier du Sous-comité

James A. Taylor